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ACTA-RESUM DEL CONSELL DE LA FONT DEL GOS  

 

DATA: Dilluns, 29  de maig de 2017, a les 18:30 hores. 

LLOC: Local Social de la Font del Gos, Camí Cal Notari, 1  

Assistents:  

-Taula: Mercedes Vidal (Regidora d’Horta-Guinardó), Pau Gonzàlez 

(conseller tècnic d’Horta-Guinardó), Eduard Vicente (gerent d’Horta-

Guinardó), Victor Vall (conseller de la Font del Gos) i Enric Alifa 

(president de l’Associació de Veïns i Veïnes de la Font del Gos). 

-Grups polítics representats: 6 

-Entitats representades: 1 

-Veïnes i veïns assistents: 42 

 

1. INFORMACIÓ DEL GOVERN SOBRE L’ESTAT ACTUAL DE 
PROJECTES I TEMES PENDENTS AL BARRI DE LA FONT 
DEL GOS 

Informacions del Gerent: 

1. Reforç d’enllumenat al pas de vianants de l’entrada al barri. Des de 

Serveis Tècnics s’ha fet poda d’arbres i s’ha desplaçat un punt de llum 

per millorar la il·luminació en aquest indret. 

2. Contenidors de reciclatge a la part alta del barri: Els Serveis de Neteja 

han dit que no és viable per les dificultats d’accés i maniobres del camió 

de recollida. 

3. Senyalització de la Font del Gos a l’entrada del barri: S’ha posat senyal. 

4. S’ha fet repàs de la xarxa d’hidrants (amb Aigües de Barcelona) i 

desmuntatge de la torreta de llum. 

5. Porcs Senglars: S’ha fet un Pla d’Acció amb un equip de veterinaris de la 

Universitat Autònoma de Barcelona. S’han fet recorreguts i s’han 

detectat punts d’entrada a la ciutat. Es veurà com intervenir en el tema 

de l’alimentació, que fa entrar els porcs senglars per determinats punts. 

S’està treballant amb col·lectius que alimenten gats, ja que els porcs 

senglars també busquen el menjar dels gats.  

S’ha fet prova pilot de captura de xarxes a porcs senglars. Es posaran 

punts de captura a diferents barris. 
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Campanya de comunicació i sensibilització a la ciutadania perquè no els 

donin menjar com si fossin animals domèstics. 

Es tornarà a fer, com l’any passat, una desbrossada de matolls. 

A l’octubre, quan acabin totes aquestes intervencions, que es fan per 

primera vegada (captura en xarxa i mesures sobre l’alimentació), es farà 

valoració que es compartirà en el proper consell de barri. 

Informacions del Conseller Tècnic:  

1. Procés participatiu d’actualització de les normes reguladores de 

participació ciutadana de l’Ajuntament de Barcelona. 

Explica la metodologia del procés i els continguts de la proposta de les 

noves normes. Actualment s’està en procés d’aprovació, hi ha exposició 

pública, i es poden fer aportacions-al·legacions fins al juliol.  

Es farà una sessió específica del Consell Ciutadà del Districte  

2. Punt d’Assessorament Energètic (PAE) d’Horta-Guinardó: Detectar i 

reduir casos de pobresa energètica. Garantir subministrament d’aigua, 

llum i gas. És un servei nou que funciona des del mes de gener al carrer 

Llobregós 107. 

 

2. ARRANJAMENTS DE CARRERS A L’ENTORN DE CAL 
NOTARI  

El gerent informa sobre l’estat del projecte, que en anterior consell ja es va 

presentar.  

S’ha acabat de fer i s’ha presentat el projecte executiu a l’AVV. Ara està en una 

fase de tramitació administrativa. S’explica les autoritzacions i informes 

necessaris per validar-ho tot (Generalitat-Parc de Collserola, Diputació i 

validacions de serveis del propi Ajuntament), la qual cosa fa que s’endarrereixi 

l’inici de les obres. 

Autobús: S’està treballant amb diferents Associacions de Veïns i Veïnes perquè 

l’autobús 185 doni la màxima cobertura als diferents barris. 

Explica que s’ha fet l’encàrrec als tècnics corresponents de Districte i 

Transports Metropolitans de Barcelona (TMB), per valorar les possibilitats 

d’ampliar el recorregut del bus 185 a la part alta del barri de La Font del Gos. 

S’han estudiat diferents vies, la resposta dels tècnics és que no es pot fer per la 

singularitat dels carrers (té punts estrets). L’autobús té unes mides que no li 

permeten passar per alguns punts dels carrers del barri, en concret hi ha dos 

punts crítics que no permeten el gir. De fet, per poder fer un d’aquests girs, on 

hi ha un desnivell, s’hauria de fer un mur. Fer aquest mur té tres dificultats: 

necessita un pressupost important addicional, s’haurien de fer expropiacions, i 
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per últim s’hauria de demanar una autorització per fer obres en una zona 

forestal. 

Pel que fa a la marquesina en la parada de l’autobús, s’ha insistit en la 

demanda. TMB està pendent d’arranjar la zona de darrera de la parada. Faran 

proposta d’ampliació de vorera per posar la marquesina.    

S’obre un torn de paraules entorn a aquest punt, amb la intervenció de  9 

persones. Es fa referència a línies d’autobús, neteja (contenidors), marquesina, 

enllumenat, aspectes específics del projecte d’arranjament de carrers (vial-

voreres, aparcaments, soterrament de línies elèctriques). El president de l’AVV 

dóna la seva opinió sobre els temes tractats, fa demanda d’autobús pel barri. El 

conseller tècnic, conseller de barri i regidora responen a les intervencions i 

preguntes formulades. 

 
2. CAMP DE FUTBOL  

El president de l’AVV informa que hi ha tres clubs interessats en la gestió del 

camp de futbol. Estan al corrent que no poden fer obres pel que fa a la part de 

zona forestal. Si no es pot cedir el camp a un club, s’hauria de condicionar per 

a l’ús del barri i s’hauria d’il·luminar la zona. 

S’obre un torn de paraules entorn a aquest punt, amb 4  intervencions, Hi ha 

dues intervencions de persones dels clubs interessats. El gerent i conseller de 

barri donen les explicacions i respostes. 

El Gerent informa que per entregar a gestió un camp de futbol, a un club 

esportiu, com es fa amb altres camps municipals, l’espai ha de tenir unes 

condicions mínimes per donar el servei. Al camp de la Font del Gos, s’haurien 

de fer actuacions amb una inversió que s’ha valorat aproximadament en 

1.000.000 € .  

Per cedir la gestió, s’ha de fer un concurs públic, que inclogui terminis de la 

gestió. 

Un altre aspecte a considerar és la ubicació del camp de futbol, afectat 

urbanísticament de zona forestal. Els equips tècnics estan valorant si podria ser 

compatible un camp de futbol. 
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3.TORN OBERT DE PARAULES 

S’obre el torn obert de paraules, on es tracten les 4 peticions realitzades per 

escrit (veure quadre-resum adjunt). Responen a les intervencions el conseller 

de barri, conseller tècnic i regidora. 

Sense més temes a tractar, la regidora dóna per finalitzat el Consell a les 20.35 

h. 
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RESUM D’INTERVENCIONS CONSELL DE LA FONT DEL GOS  

Data: 29-05-2017 
 

Nom i Cognoms Demanda concreta Resposta Consell de barri 

José Trujillo   
Ana Trujillo 

Humitats a casa. Creuen que es deu al clavegueram. -Es recull la demanda 

Glòria Amarilla -Diu que els escombrariaires no arriben a la part de dalt de 
Camí de Cal Notari. 
-Parla de la recollida de mobles vells. S’ha posat cartell 
informant que la recollida és dilluns. 
-Diu que des de que es va posar un hidrant,  l’aigua surt de 
l’aixeta amb aire (part de dalt de Camí de Cal Notari). 
-Posar contenidor per recollida de matolls. 
 

-S’informa de campanyes de neteja, recollida 
mobles vells i instal·lació de contenidors, 
-S’informa sobre nova contracta de neteja. 
-Es pren nota sobre tema de l’aigua per hidrant. 

Mª Carmen Calderón Cotxeres: Ús de l’espai, falta de marquesina.  
Fa referència el que s’ha fet i no s’ha fet per anteriors 
governs. 
 

-S’informa sobre marquesina 
-S’informa sobre inversions previstes al barri 
 
 

 


